
Styrelsemöte SGSK 12 augusti 2009-09-21 
 
Närvarande. Anders Kolmodin AK, Maria Köhler MK, Kjell-Åke Gerdin KÅG, Patrik 
Andersson PA, Tina Backlund TB och Ann-Kristin Efstratiadis AE. Sofia Lind hade 
anmält förhinder. 
 
§ 1 Mötet öppnades 
 
§ 2 Till justeringsman valdes KÅG 
 
§ 3 Dagordningen godkändes och tre punkter lades till under övriga frågor. 
 
§ 4 Föregående protokoll lästes.  
Äldre mötespunkter gicks igenom; funktionärspärm ska göras av Peter Hoyer och 
KÅG, den är påbörjad men ej klar. Vi beslöt att NNFK’s pärm ska kopieras.                         
Detta ska vara klart i vår 2010. 
                                         
Det ska utformas ett välkomstbrev till nya medlemmar. MK tar tag i det tillsammans 
med AE. Ska vara klart till årsskiftet. 
  
Vi diskuterade om vi ska ansöka om ekonomiskt bidrag för Kennelfullmäktige.                                     
Kostnaderna är endast några hundra kronor och vi beslöt att inte ansöka. 
 
§ 5 Skrivelser  
Inkommande:   
Ny auktorisation av exteriördomare för Gordonsetter, Marie Nylander. 
 
Anders Åslund ska honoreras till honnörsdomare. Styrelsen diskuterade var och hur.                            
Beslutade att MK ringer honom och hör när det är lämpligt att tacka av honom.  
 
Utgående: 
Peter Hoyer har gjort ett Textförslag om Gordonsettern till SKK’s valphänvisning. 
 
§ 6 Avelsrådets rapport 
AR har fått in en rapport om en svenskuppfödd hund som har symtom på CCA.  
Bengt Sandin och Jukka Puro har hållit i kontakterna med ägarna. Varken uppfödare 
eller ägare har någon försäkring som skulle kunna betala den obduktion som krävs 
för att fastställa om det verkligen rör sig om CCA. Styrelsen diskuterade om AR’s 
fond skulle betala för obduktionen. Vi beslöt att ta pengar ur AR’s fond och satte ett 
kostnadstak på 5000kr. Prover skall tas och skickas till USA. AR beslutar var 
obduktionen skall ske. Som en förutsättning för att vi ska bekosta obduktionen 
föreslogs att AR ber ägare/uppfödare om att få offentliggöra namn på drabbad hund 
om det är CCA. 
 
TB har skrivit till Kennelfullmäktige angående samarbetsavtal vid MH. 
 
Förslag ifrån TB: Hundar som ej är inom mini/max höjd enligt rasstandard skall ej 
kunna erhålla cert. TB kontaktar SKK i frågan. 
Inför jakt-anlagstest för gordonsetter. 
För att kunna registrera valpar ska föräldrarna ha godkänt anlagstest förutom 
tidigare krav. MK tar upp frågan i FA. 
 



AE tog upp frågan vart kritiklappar och dylikt ska skickas nu när Anita Aronsson inte 
längre är medlem i AR. AE kollar med Anita vart dom skall skickas. 
 
 
§ 7 Rapporter: 
FA 
Redaktionkommitéen hade möte den 11 augusti. Avance kommer att tryckas under 
v.34 istället för att ges ut då som planerat. Man bör kolla upp varför Grafex är sena 
och ej håller sina leveranstider som lovat. Man ska kräva att leveranstiderna hålls. 
Kontaktlista för alla redaktörer kommer ut i nästa Avance. Arbetsinstruktioner skall 
skickas ut till redaktörerna. 
Verksamhetsplanen är gjord. 
Se över sidfördelningen i Avance. 
Se över FA’s hemsida. 
Få in historik på FA’s hemsida. 
 
FA’s arbetsordning är oförändrad. 
Det har varit problem med resultatredovisningen. 
En pärm med instruktioner till kommissarierna skall ges ut. 
BG och PG har varit fel, nu stämmer dom. 
 
FA/DUs utbildningsfond; 
Förslag att öka startavgifterna för att finansiera det ökade behovet att utbilda 
domare. Ökningen skulle innebära 10 kr per start i kvalitetsklass och 25 kr i skl. 
Markhyrorna är också höga och skall tas ifrån startavgiften. Proven skall bära sina 
egna kostnader. Förslag var att inte lägga kostnaderna för domarutbildning på 
startavgiften, utan att dra ifrån dom pengarna ifrån anslagen FA betalar ut till ras 
och lokalklubbar varje år. 
Förslag är att MK lyfter frågan i FA om behov att få in fler domare föreligger och om 
så var fallet skulle man kunna ändra antagningskraven var en åsikt i styrelsen. 
 
Distriktsrapport PA: PA har varit i kontakt med några av distrikten, han kommer att 
fortsätta att kontakta övriga distriktskontakter. 
 
§ 8 RAS behandlas vid nästa möte 
 
§ 9 Ekonomi rapport AK:  
AK är i fas med bokföringen, allt ser bra ut. 
Robur har inte betalat för valpfoldern ännu trots fakturering. Dom har inte heller 
skickat insticks-bilagan som lovat. AK pratar med Robur igen. 
 
Gordonspecialen i Orsa gav ett bra resultat. 
 
Anmälningsavgifter till huvudprovet har börjat komma in. 
 
Ska vi ha delårsbokslut? Styrelsen beslutade att det är onödigt. 
 
En ny dator är inhandlad och levererad till AE. KÅG har fört över all data från SGSK’s 
gamla dator. Styrelsen beslöt att skänka den gamla datorn till KÅG. 
 
§ 10 Aktiviteter: 
Huvudprovet 2009:  



AE rapporterade om arbetet runt huvudprovet. Ewa Posner-Storm är tävlingsledare 
för provet. Allt arbete runt provet är i fas. Vi har fått en förfrågan ifrån Andreas 
Larsson om han kan gå som domarelev på vårt huvudprov. Andreas har avtalat med 
FA/DU och Leif Bergström om att göra sitt första elevarbete med honom. Styrelsen 
beslöt att godkänna hans elevarbete på vårt huvudprov. Anja har erbjudit sig att 
vara markledare på provet vilket provledningen tyckte var bra och godkände. Några 
ändringar i annonsen till provet behöver göras. BIC och SWIFT måste läggas in så att 
utländska tävlande kan betala in startavgiften. Bruksvallslidens pg-nummer måste 
sättas in i annonsen i stället för SGSK’s under anmälan till middag. AE kontaktar 
Jane och ber henne uppdatera annonsen. 
 
Huvudprov 2010:  
Det blir ett Cacit-prov på Skog i Noppikoski den 4-5 september. Det blir ingen 
skogsträning i Orsa pga detta. AK ska fråga Jane om kostnadsberäkning.  
 
Utställning i Orsa 2010:  
Kommissarie är ej klart. KÅG tillfrågar Lena Forslund. Domare måste bokas. KÅG 
frågar Peter Hoyer om han vill döma på utställningen. AK frågar Jane om hon kan 
ordna med logi till utställningen. 
 
Skogsträningen 2009:  
Mycket bra arrangemang som vanligt, bara gordonsettrar som deltog. 
Det var dåligt med fågel, speciellt på lördag. Jane skriver om träningen i nästa 
Avance. Hon ska även rapportera ekonomin från träningen till AK. 
 
Skogsträning 2010:  
Förslag på att förlägga träningen till Norrbotten nästa år. TB och AE kollar 
förutsättningen och återkommer till styrelsen. Eventuellt kommer det även att 
anordnas en skogsträning även söderut pga huvudprovet på skog. 
 
Landskampen 2009 PA:  
LK går fält i Östfold Norge den 2 oktober. Fårrenhetstest behövs ej på fältprov. 
Inget lag är ännu färdigt. PA ska sätta ut en blänkare på SGSK’s hemsida.     
 
Fältträning:  
Önskan om fältträning i SGSK’s regi har väckts i klubben. PA ska kolla upp 
förutsättningar för det. Även medlemmarna i söder behöver aktiviteter. Behovet har 
uppmärksammats. Frågan väcktes huruvida det finns tillräckligt med GS i söder. 
 
§ 11 Övriga frågor: 
Valpfoldern ska skickas ut trots att det inte har inkommit något (betalning och 
insticksblad) ifrån ROBUR. Porto kollas upp av KÅG. 
 
Maillistan fungerar bra nu. 
 
Gordonshop:  
Maria Palmqvist har åtagit sig att sköta shopen tillsvidare. AK kontaktar MP och 
skickar upp alla varor efter en inventering. Hemsidan uppdateras av Jane. 
 
Stadgar revision:  
Vi har skickat in reviderade stadgar till SKK för svar. Vi har inte hört något ännu. 
SKK har haft liten aktivitet under sommaren. 
 



Vandringspriserna:  
”Orre i guld” som delats ut till bästa GS i Ökl på HP i skog kommer att skänkas för 
alltid på HP 2010. KÅG kollar upp varifrån det kommit. 
Pris från NGK till 100-års jubiléet. Diskussion om vad som ska göras med det. Skulle 
ha delats ut till bästa GS på skog 2008. Beslutades att det delas ut för alltid på HP 
2010 till bästa GS-hane. 
 
Vandringspriserna skall fotas och diplom ska göras där fotot finns med. 
 
Tidigare beslut: 
”Årets uppfödare”, ”Årets Unghund”, ”Årets Gordonsetter” skall ha stort diplom. 
”Årets Champion” och ”Årets Öppenklassare” skall inte ha diplom. Nu beslutades att 
alla skall ha stort diplom och får en kopia på diplomet att behålla. 
 
KÅG frågar Peter Hoyer om han kan vara ansvarig för vandringspriserna. 
 
§ 11 Nästa möte är 5 november 19.00.  
Mötet avslutades. 
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